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7年级英语第22课时
《英语文化背景下缤纷的颜色》学习指南
【学习目标】
1. 能梳理表示颜色的英语词汇，并用英语询问以及回答物品的颜色。
2. 能根据语境，预测并准确理解表示颜色的英语词汇及词组的多元意义。
3. 能运用想象，结合颜色词汇的多元意义创造性地编写一个英语短文。
【学习任务】 
任务1: 头脑风暴并写出你知道的表示颜色的英语词汇。
__________________________________________________________________________________                                                          
任务2: 阅读句子，根据语境猜测词义。
1. red
(1) It makes me see red when he breaks (弄坏) my favourite cup.          			_________
(2) We have to take a red-eye from New York to Beijing because the day flight (航班) is canceled (取消).                                                					_________
2. green
(1) Many people choose (选择) to ride their bikes to work now because they like to live a green life.
    								                                   	_________
(2) He is a green hand because he just starts to work.     							_________
3. blue
(1) The woman has been waiting for her son for two hours on the road without (没有) gloves (手套) and her hands are blue with cold.											_________
(2) Jack feels very blue because he can’t find his dog.     							_________
(3) She cries out of the blue when she is having dinner and nobody knows why.			_________
4. white
(1) Helen asks me how her new dress is and I tell her it’s nice although (虽然) I don’t think so. This is a white lie (谎言).														_________ 
(2) The furniture (家具) is really an expensive white elephant and you will never use it.	_________
5. black
(1) He does something bad and is really the black sheep of his family.  				_________
[bookmark: _GoBack](2) That corner is an accident black spot (点) and many cars crash (撞击) there, so please drive carefully.                                                             _________
6. pink 
(1) Although my grandpa is 80 years old, he can climb the mountain easily. So he is in the pink.
     																	_________
(2) He gets a pink slip (便条) from his boss, so he has to find a new job.       		_________
任务3: 创新写作。
请你运用本节课学习的至少3个与英语颜色有关的短语，尝试创编一个小英文故事吧。
__________________________________________________________________________________
__________________________________________________________________________________
任务4: 单项填空。从下面各题所给的A、B、C三个选项中，选择最佳选项。
1. Bob walks to school and uses both sides (面) of paper (纸) every day, so he lives a ________ life.
A. red                      B. blue                  	C. green
2. The ________ music reminds (使…想起) her of a terrible (糟糕的) accident in 1999.
A. blue                     B. pink                  	C. green
3. The boss gives Tony a ________ slip because he is always late for work.
A. pink                     B. black                 	C. white
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